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L’Institut Esteve Albert tindrà accés principal per
l’Av. Sot del Camp. Com a centre escolar, l’institut
va entrar en funcionament el curs 2008-2009 amb
48 alumnes i des d’aleshores ha estat emplaçat
de forma provisional amb mòduls prefabricats al
camí del Padró, en una parcel·la municipal que
l'Ajuntament destinarà a aparcament.
Per tal que les famílies puguin conèixer  el centre
on els seus fills i filles cursaran els seus estudis
d’ESO i Batxillerat a partir del proper mes de
setembre, el Departament d’Ensenyament té
previst organitzar properament una visita guiada
a les noves instal·lacions. Arribat el moment, a
través del web municipal us informarem del dia
i hora fixat per a la visita.
Miquel Àngel Martínez i Camarasa, alcalde de
Sant Vicenç, valora "la posada en marxa del nou
edifici com una excel·lent notícia pels alumnes,
els professors, les famílies i per a tot el
municipi perquè la construcció del nou institut,
així com l’entrada en funcionament del nou
complex comercial i esportiu de Can Boada,
eren dos projectes de poble importants i molt
necessaris". En aquest sentit, l’alcalde ha
mostrat la seva satisfacció perquè "per fi Sant
Vicenç de Montalt disposarà de les
instal·lacions que es mereix".

Els darrers mesos, els santvicentins i les
santvicentines han pogut comprovar com, poc a
poc, l’edifici que acollirà el nou institut anava prenent
forma a l’Av. del Sot del Camp. El tret de sortida a
les obres de construcció del nou institut es va donar
l’octubre del 2013, amb l’acte de col·locació de
la primera pedra d’un equipament amb el qual
Sant Vicenç somiava i que ara és una realitat.
Des del seu inici, les obres han anat a bon ritme;
mes rere mes, l’edifici ha anat creixent en alçada
i volum i en poc temps l’institut estarà enllestit, a
punt per obrir portes pel nou curs 2015-2016.
El nou centre escolar, construït en una parcel·la
cedida per l’Ajuntament,  acollirà prop de 450
estudiants i disposarà de 16 aules, tallers,
laboratori, biblioteca, menjador, despatxos pel
professorat,  zones d’esbarjo, i de tots els serveis
propis d’un equipament modern i funcional.
Les obres han estat finançades per la Generalitat
de Catalunya, que hi ha invertit 5.344.082 euros.
A aquesta quantitat, cal afegir-hi la inversió prèvia
de més d'1,5 milions d’euros realitzada per
l’Ajuntament per tal d’urbanitzar el vial on s’aixeca
el nou edifici i fer-hi arribar tots els serveis bàsics,
entre altres requisits imposats pel Departament
d’Ensenyament per tirar endavant la construcció
de l’equipament.

L'institut, de somni a realitat

El nou centre escolar acollirà prop de 450 alumnes de Sant Vicenç i
de Caldes i ha suposat una inversió de més de 5 milions d'euros.
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Obertes les inscripcions per al curs de monitor/a de lleure

Tot a punt per a les Jornades Gastronòmiques de la Patata
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El reforç educatiu en horaris extraescolars
és una de les activitats tradicionals de
Càritas en molts municipis. En aquest
sentit, l’Ajuntament de Sant Vicenç de
Montalt col·labora amb Càritas Diocesana
de Barcelona en un nou projecte adreçat
a nens i nenes que estan cursant
l'Educació Primària i que tenen la
necessitat de rebre reforç per tal
d’ensortir-se’n millor en la seva educació.

La Regidoria de Joventut ha obert les
inscripcions al curs de monitors i monitores
per a majors de 18 anys, que impartirà la
Fundació Pere Tarrés a l’Espai Jove El Cau
durant els mesos de maig i juny. Us hi podeu
inscriure fins al 25 d’abril.
El preu del curs és de 105 euros per a les
persones empadronades al municipi i de
210 euros per a la resta d’alumnat.

Molt més que fer els deures
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La Regidoria de Turisme i el sector de la
restauració del municipi organitzen una nova
edició de les Jornades Gastronòmiques de la
Patata, que enguany arriben a la seva 5a edició
i se celebraran del 7 de maig al 7 de juny.
L’acte de presentació i tast dels establiments
participants tindrà lloc al Centre Cívic El Gorg el dijous
7 de maig a les 7 de la tarda i, en aquesta ocasió,
l'actor maresmenc Joan Pera serà el convidat d’honor.
Properament,  rebreu a casa vostra el díptic de les
V Jornades Gastronòmiques de la Patata, on hi
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Per a més informació i inscripcions: a
l’Espai Jove, de dilluns a dissabte, de
16.30 a 20.30h, www.svmontalt.cat i
www.peretarres.org/lleure.
Aquest curs està reconegut per la Direcció
General de Joventut de la Generalitat de
Catalunya i un cop superat el procés formatiu
dóna dret a obtenir el diploma i el Carnet de
monitor/a d’activitats de lleure infantil i juvenil.

Sant Vicenç rep prop de 250.000 euros en ajuts de la Diputació

En les darreres setmanes, la Diputació de Barcelona ha notificat a l’Ajuntament de Sant
Vicenç l’atorgament de 3 subvencions per un import total de 234.732 euros, dels quals
175.494 euros provenen de dos ajuts extraordinaris, aconseguits  gràcies a la insistència
de l'equip de govern en la recerca de finançament supramunicipal per tirar endavant
nous projectes. Els 59.237 euros restants s’emmarquen en el Programa complementari
de garantia de la cohesió social, dotat amb 25 milions d’euros i que té la finalitat de
col·laborar amb els governs locals en la lluita contra l’exclusió social, contribuint a garantir la
cohesió social, la prestació adequada de serveis socials i la promoció de la reinserció social.

Aquestes subvencions serviran per executar els projectes següents:
 Urbanització del carrer de la Pau: 124.788,74 euros
 Substitució de la fusteria exterior de l’Escola Sant Jordi: 50.706,84 euros
 Actuacions relacionades amb l’àmbit dels serveis socials: 59.237,07 euros
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Del 4 al 15 de maig
s'obrirà el termini per a

la presentació de les
sol·licituds de

preinscripció de l'Escola
Bressol Municipal

Els Garrofers pel proper
curs 2015-2016.

Prèviament, el dia 18
d'abril, d'11 a 13h,

l'escola celebrarà una
jornada de portes
obertes perquè les

famílies puguin
conèixer el centre.

+ info:
www.svmontalt.cat

podreu trobar la relació de restaurants que hi participen i les seves propostes
culinàries,  que també estarà disponible als equipaments municipals.
Les Jornades van néixer amb l’objectiu de potenciar i dinamitzar el sector de la
restauració al municipi, donar un valor afegit a la gastronomia local i crear un nou
atractiu turístic que incrementés el nombre de visitants. Per portar-les a terme,
l’Ajuntament compta amb el suport de la Diputació de Barcelona.

El projecte es va iniciar el passat mes d’octubre
i s’allargarà fins al proper mes de juny.
Durant dues tardes a la setmana, els infants
reben suport acadèmic, reforçant les matèries
més difícils, juguen i fan activitats de grup.
Totes les activitats són conduïdes per dues
educadores de Càritas que compten amb
suport de personal voluntari. Actualment,
10 nens i nenes del municipi s’estan
beneficiant d’aquest servei.

D’ençà que es va posar en marxa el projecte, els centres educatius hi han vingut col·laborant, proposant els infants que hi participen
i realitzant el seguiment de l’evolució del nen/a que rep el reforç. Els Serveis Socials Bàsics s’ocupen de coordinar, portar a terme el
seguiment i fer la valoració d’un projecte que acaba essent un treball conjunt de Càritas, l'Ajuntament, les escoles i les famílies.

El president de la Diputació i l'alcalde
durant una reunió de treball.
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El Ple ordinari de març

extra - març 2015

El Ple ordinari del mes de març es va celebrar el dijous dia 12, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van tractar
els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per

les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

San Vicenç
de Montalt

Esquerra+Entesa sempre
hem defensat un model
de butlletí obert a tots
els ciutadans i Entitats,
contraris a la utilització
partidista d’un mitjà públic
(que paguem tots
els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de l’alcalde,
sense respectar els criteris
d’objectivitat i rigor
informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem
a utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
www.svmesquerra.com

Tal i com ja vam
anunciar en el darrer
InfoMontalt, el grup
municipal de 9SV ha
decidit deixar de
publicar en aquest
espai mentre el regidor
de comunicació
-el mateix alcalde-
rectifiqui la informació
apareguda al número
de febrer on s’acusava
de falsedat 9SV sobre
unes informacions
facilitades pel mateix
ajuntament.
La informació d’aquest
butlletí ha de ser
rigorosa, ja que el
paguem entre tots.

Molts ciutadans han
preguntat al PSC sobre
la contractació irregular
de Marta Pujol.
Justament va ser el
regidor socialista Xavier
Sandoval qui, a
l’examinar el pressupost,
va veure que la partida
destinada a aquest
contracte no era gaire
clara i així ho va exposar
a la Junta de Govern del
20 de novembre.
L’ajuntament, amb la
màxima transparència,
ha d’acabar
immediatament amb
aquesta i altres
contractacions similars.

Tots sabem que la justícia
és l’encarregada de jutjar
i, arribat el moment, de
condemnar o absoldre.
A Sant Vicenç però, durant
aquesta legislatura,
alguns partits en comptes
de treballar pel poble, han
preferit fer de fiscals i
jutges, i no han dubtat a
difondre acusacions
infundades i políticament
interessades que,
posteriorment, la justícia
s’ha ocupat d’arxivar.
A ningú li agrada estar a
l’oposició però una força
que vol governar a
qualsevol preu, no és el
que Sant Vicenç es mereix.

Arran dels últims
robatoris que han
qüestionat la seguretat
del municipi, el PP va
preguntar en el passat
ple, si el govern tenia
previst ampliar les
càmeres de vídeo
vigilància a la part baixa
del poble.  Conscients
d’aquesta problemàtica,
van contestar que sí
 estava previst en alguns
punts de la zona que
actualment no era del tot
controlada. Des del PP
els vam recordar la
importància de mantenir
segur el nostre poble i
el malestar del veïnat.
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L'Ajuntament crea 12 llocs de treball per a persones aturades

  Donar compte de l'agraïment dels Amics dels Pessebres vers l'Ajuntament per la seva col·laboració amb l'associació:
el Ple es dóna per assabentat i alhora agraeix la tasca que l'entitat duu a terme per mantenir i difondre la cultura dels pessebrisme.

  Rescat del nínxol número 44 del Cementiri Municipal: s'aprova per unanimitat.

L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt contractarà a 12 persones aturades a través dels plans d’ocupació.
En el marc del programa complementari de suport a l’economia productiva local de la Diputació de Barcelona,
Sant Vicenç ha rebut 159.419 euros per a poder tirar endavant aquestes contractacions.
Amb aquesta oferta l’Ajuntament vol facilitar de forma directa l’accés al mercat laboral dels santvicentins
i les santvicentines que es troben actualment a l’atur, especialment aquells col·lectius amb més
dificultats i amb perill d’exclusió sòciolaboral.
Per optar a les feines disponibles és imprescindible estar inscrit com a demandant d’ocupació al
Servei d’Ocupació de Catalunya (SOC). Els llocs de treball que s’ofereixen són:

 1 auxiliar administratiu/va de suport a l’Oficina d’Atenció al Ciutadà i a l’Àrea Comunicació.
 1 auxiliar administratiu/va de suport a l’Administració General
 1 auxiliar administratiu/va de suport a l’Àrea de Benestar Social
 4 operaris per a la Brigada Municipal (places destinades a joves)
 1 operària per a la Brigada Municipal (plaça destinada a dones)
 3 operaris per a la Brigada Municipal
 1 agent cívic de suport a l’Àrea de Medi Ambient

  Conveni de col·laboració amb el Consell Comarcal del Maresme per a la prestació dels serveis de la Borsa de Lloguer
Social i Jove de l'Oficina Comarcal del Maresme: s'aprova per unanimitat.

Les places es cobriran a través d’un procés de selecció que s’obrirà durant el mes d’abril. L’objectiu de l’Ajuntament és fer la màxima
difusió i donar transparència a la convocatòria de contractació i a les seves bases, i per això tota la informació del procés s’anunciarà al
BOPB i als mitjans d’informació municipals (web, SantviAPProp, ràdio, cartelleres...)
Les persones que hi estiguin interessades podran presentar a l’ Oficina d’Atenció Ciutadana de l’Ajuntament (OAC) una instància
sol·licitant participar en la selecció, juntament amb la documentació que es requereixi a les bases de la convocatòria. Tanmateix, el Servei
Local d’Ocupació estarà a disposició de totes les persones interessades per a donar-los informació sobre el procés.
Els contractes tindran una durada de 6 mesos. La majoria és previst que comencin a treballar el mes de juny i durant tot l'estiu
-juliol, agost i setembre- s’aniran completant les incorporacions.
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Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

Joves que descobreixen els beneficis de l'equinoteràpia
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Som quasi al final de mandat i,
per tant, és l’hora de fer
valoracions del que han estat
4 anys de feina a l’Ajuntament.
El mandat de l’actual equip de
govern ha coincidit amb un
context d’importants dificultats
econòmiques. Per tant, des del
començament ens vam marcar
com a objectius no només evitar
que aquesta situació pogués
minvar els recursos que
destinem a assegurar la qualitat
de vida de la població, sinó
també a progressar i millorar.
Quatre anys després, s’han fet
realitat projectes de poble, en
els quals hem estat treballant
des de fa temps.
Durant tota la legislatura, la
nostra prioritat han estat les
persones, ja que no podem
girar l’esquena als veïns quan
aquests ens necessiten.
Però, alhora hem volgut
continuar invertint en obra
pública, sense perjudicar les
arques municipals.
L’entrada en funcionament del
complex comercial i esportiu de
Can Boada, la implantació del
Sistema Municipal de
Videovigilància, l’asfaltat de
carrers, millora de voreres,
enllumenat públic, dinamització
del passeig marítim i ... el nou
institut!
Tots ells eren projectes
necessaris i demandats per la
ciutadania i el govern no ha
dubtat a fer-los realitat.
Hi ho ha fet disposant dels
recursos econòmics necessaris
per finançar les inversions
sense necessitat d’incrementar
ni les taxes, ni els impostos.
El govern ha gestionat de
manera responsable el
municipi, no pensant en el
dia a dia, ni en la rendibilitat
política, sinó amb previsió de
futur i amb un únic objectiu:
fer de Sant Vicenç el lloc on
tothom li agradaria viure-hi.

Reconeixement públic al Dr. Ríos

La Regidoria de Benestar Social donarà continuïtat al projecte
d’equinoteràpia iniciat el passat 2014 amb la finalitat de disminuir i/o
pal·liar les conductes de risc dels joves del municipi, oferint un espai
terapèutic i un suport social tant al noi/a com a les seves famílies.
En el projecte inicial hi van participar 6 joves entre 12 i 15 anys que
a través de les activitats proposades pels terapeutes van poder
reflexionar sobre aspectes relacionats amb els seu comportament
i promoure un canvi cap a una conducta més adaptativa i saludable.
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L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt va retre
el passat 18 de març un homenatge públic al
Dr. Alejandro Ríos amb motiu de la seva jubilació.
En el transcurs de l’acte, l’alcalde li va traslladar al
Dr. Ríos l’agraïment del consistori i del municipi pels
serveis prestats a la comunitat durant 22 anys, cuidant
de la salut de diverses generacions de santvicentins
i santvicentines com a metge de família.
En nom de la Corporació Municipal, li va fer entrega
d’una pintura original de l’artista local, Gina Pórtera,

Continuen les millores a la via pública

que també va assistir a l’acte, i d’un pin amb l’escut de la vila.
Per la seva part, el Dr. Alejandro Ríos va agrair la col·laboració i el suport rebut per l’Ajuntament d’ençà
que va arribar a Sant Vicenç des de Mataró i, emocionat, va dedicar unes paraules a la seva família i als
seus companys de feina, que van voler fer-li costat en un dia tan especial per a ell.

L’Ajuntament de Sant Vicenç continua executant el seu pla de
millores als espais i la via pública del municipi per mantenir-los
en les millors condicions. Tot seguit, us mostrem unes imatges
de les darreres actuacions que les regidories d’Obres i Serveis
i d'Urbanisme han dut a terme a Montaltpark (renovació de
l’enllumenat i de les voreres i millora de l’accessibilitat), a l’Av.
Montaltnou (ampliació i renovació de l’enllumenat) i al Pont de
les Ànimes (instal·lació d’un cartell anunciador del municipi).
Properament, és previst que també s’executin treballs de
reparació del paviment a l’Av. Gaudí i a La Farrera.

Tot donant continuïtat a la campanya impulsada durant el 2014 per tal d'incentivar la
regularització dels guals que no disposaven de llicència, i un cop finalitzat el termini perquè
els ciutadans puguessin sol·licitar les altes voluntàries dels guals irregulars, l'Ajuntament
ha iniciat les tasques d'inspecció per tal de detectar les situacions anòmales, que seran

oportunament notificades als seus titulars per tal que puguin manifestar la seva voluntat de
sol·licitar la llicència, liquidant la taxa corresponen, o bé renunciar al gual.

Campanya d'inspecció de guals

Un cop valorats els resultats obtinguts per part dels Serveis Socials Bàsics, la Regidoria de Benestar Social
ha apostat per donar continuïtat al projecte i properament 4 adolescents -dos dels quals ja hi van participar
l’any passat- iniciaran les activitats d’aquesta teràpia complementària.
Els joves assistiran a l’hípica un cop per setmana, en sessions de 2 hores, durant tres mesos, on treballaran
els objectius plantejats prèviament. Paral·lelament, els Serveis Socials Bàsics continuaran amb la seva
intervenció individual amb els nois/es i portaran a terme un seguiment de tot el procés, implicant també a
les famílies en el treball terapèutic dels seus fills.


